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Yan He 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. He's practice focuses on foreign direct investment, mergers and acquisitions, and general 

corporate matters.  Mr. He has assisted many multinational companies in their investments, 

acquisitions, and daily operations in China and is responsible for due diligence, drafting, reviewing 

and translating legal documents, and legal research.  Before joining Han Kun, Mr. He worked for 

more than one year at Yuanda Law Offices. 

EDUCATION 
Mr. He received Bachelor of Law and Bachelor of Economics degrees from China University of 

Political Science and Law in 2017.  He then graduated with an LL.M. from the University of Texas 

at Austin. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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何䶮 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

何䶮律师主要执业领域为外商投资、收购兼并、常规公司和商业事务，参与过众多跨国公司

在华的投资、并购和日常运营的法律服务，负责尽职调查、法律文件的起草、审阅、翻译和

法律问题研究等工作。加入汉坤之前，何䶮律师曾在上海元达律师事务所工作 1 年以上。 

教育背景 

何䶮律师于 2017 年获中国政法大学法学学士学位及经济学学士学位，之后于 2018 年获得美

国德克萨斯大学奥斯汀分校法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


